

التاريخ: 21 سبتمبر 2025

الإشارة: EHH/50/09/2025

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية بشأن الشركة التابعة بدولة الإمارات العربية المتحدة

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من شركة بيت الطاقة القابضة على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم (4-1-1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال والتي تتطلب الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، تجدون مرفق نموذج الإفصاح وفقاً للملحق رقم (14).

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Date: 21 September 2025 **Ref.** : EHH/50/09/2025

M/s Boursa Kuwait State of Kuwait Greetings,

Disclosure of Material Information Regarding the Subsidiary Company in the UAE

In reference to the above subject, and in line with the CMA instructions and the requirements of Article (4-1-1) specified in Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments. Please find attached form No. (14) for the disclosure of material information.

Hamad Ali Alqahtani Chief Executive Officer حمد علي القحطاني الرئيس التنفيذي





21/09/2025

شركة بيت الطاقة القابضة (ش.م.ك.ع) The Energy House Holding Company (K.S.C.P)

نود إفادتكم بأن شركة بيت الطاقة القابضة قد قامت بسداد مبلغ وقدره 2,440,029.76 درهم إماراتي (فقط مليونان وأربعمائة وأربعون ألفًا وتسعة وعشرون درهمًا إماراتيًا وستة وسبعون فلسًا لا غير) أي ما يعادل مبلغ وقدره 203,979.168 د.ك (مائتان وثلاثة آلاف وتسعمائة وتسعة وسبعون دينازًا كويتيًا ومائة وثمانية وستون فلمًا فقط) وذلك نيابة عن شركتها التابعة في دولة الإمارات العربية المتحدة "شركة نوردك إينرجي ش.م.ح" ويُمثل هذا المبلغ قيمة حكم قضائي واجب التنفيذ عليها، على أن يتم تسويته لاحقًا مع الشركة التابعة وفقًا للإجراءات المالية المعمول بها.

This is to inform you that Energy House Holding Co. has settled an amount of AED 2,440,029.76 (two million four hundred forty thousand twenty-nine dirhams and seventy-six fils only) on behalf of its subsidiary in the UAE, Nordic Energy FZC.

That is equivalent to an amount of 203,979.168 KWD (two hundred and three thousand nine hundred and seventy-nine Kuwaiti dinars and one hundred and sixty-eight fils only)

This payment represents the amount due pursuant to a judicial ruling enforceable against the subsidiary. The settlement of this amount will be subsequently reconciled with the subsidiary in accordance with the applicable financial procedures.

البيانات المالية المجمعة للشركة.

Decrease in liabilities, an increase in legal expenses, and a corresponding decrease in the company's cash balance of the same value at the consolidated statement level.

التاريخ

Date

إسم الشركة المدرجة Name of Listed Company

المعلومة الجوهرية Material Information

> الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

Effect Of Material Information on The Company's Financial Position

